

AVIS PUBLIC

AVIS PUBLIC est donné par le soussigné, greffier, Me. Jonathan Shecter, que le conseil municipal de Côte Saint-Luc, à sa séance ordinaire du 11 juillet 2016, a adopté le règlement numéro 2275-1 suivant :

«Règlement 2275-1 amendant le règlement 2275 intitulé: Règlement amendant : le règlement consolidé de construction no. 2088, le règlement de zonage 2217, le règlement régissant les opérations cadastrales no. 2089, le règlement concernant les dérogations mineures no. G-18-0005 le tout afin de modifier les tarifs relatifs à une demande de dérogation mineure, une demande d'opération cadastrale, une demande de permis et certificats et d'instaurer d'autres nouveaux tarifs concernant d'autres règlements d'urbanisme de la ville de Côte Saint-Luc.»

L'objet du règlement est de modifier certains tarifs et frais pour: des demandes d'amendement de zonage, des demandes de permis de construction divers, des dépôts pour certains travaux et des frais de permis d'abattage concernant certains arbres.

Ce règlement est disponible pour consultation à l'Hôtel de Ville situé au 5801, boulevard Cavendish durant les heures normales de bureau, soit du lundi au vendredi de 8 h 30 à 16 h 30.

Ce règlement entre en vigueur sa date de publication.

DONNÉ à Côte Saint-Luc, ce 20 juillet 2016.

Maître Jonathan Shecter LL.B.
Greffier

Pour plus d'information veuillez me contacter au 514-485-6800 ou à jshecter@cotesaintluc.org

PUBLIC NOTICE

PUBLIC NOTICE is given by the Undersigned, Maître Jonathan Shecter, City Clerk, that the following by-law number 2275-1 was adopted by the Côte Saint-Luc City Council at its Regular Council Meeting held on July 11, 2016:

"By-law 2275-1 amending by-law 2275 entitled: By-law amending: the consolidated construction by-law no. 2088, by-law 2217 being the zoning by-law of the City of Côte Saint-Luc by-law 2089 governing cadastral operations, by-law no. G-18-0005 concerning minor exemptions the whole in order to modify the tariffs related to minor exemption requests, cadastral operation requests, permit and certificate requests as well as to institute other new tariffs concerning other urban planning by-laws of the City of Côte Saint-Luc"

The object of the by-law is to modify the costs of certain tariffs and fees pursuant to: Zoning change requests, requests for various construction permits, deposits for certain types of work and fees related to the Felling of certain trees.

This by-law may be consulted at the City Hall located at 5801 Cavendish Boulevard during regular office hours, said hours being Monday through Friday between 8:30 a.m. and 4:30 p.m.

This by-law comes into force on the date of its publication.

GIVEN at Côte Saint-Luc, on this 20th day of July 2016.

Maître Jonathan Shecter LL.B.
City Clerk

For more information, please contact me at 514-485-6800 or at jshecter@cotesaintluc.org